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Spørgsmål 305:
Hvilke initiativer vil ministeren tage for at nedbringe antallet af uafsluttede 
bødesager - både på sigt og i forhold til den nuværende store pukkel af sager, der 
har hobet sig op?

Svar:
Der henvises til svaret på spørgsmål 304.

SKAT har i øvrigt oplyst: 

”For fremover at undgå ophobning af potentielle afsoningssager, har SKAT taget 
initiativ til at etablere en arbejdsprocedure, der sikrer, at der ikke fremadrettet 
sker ophobning af potentielle bødesager til afsoning. Senest den 31. juli 2009 er 
der etableret og udmeldt en fast arbejdsprocedure for kvartalsvis oversendelse af 
sager til politiet med anmodning om afsoning. Proceduren skal sikre, at SKAT 
klargør og oversender alle sager, der opfylder betingelserne for afsoning til poli-
tiet, så afsoning kan gennemføres, før afsoningsmulighed forældes.

Ultimo 2008 orienterede SKAT Kriminalforsorgen om, at SKAT var påbegyndt 
et udsøgningsarbejde med henblik på at fremsende bødekrav til afsoning. Den 
16. februar 2009 har SKAT udsøgt ca. 4.000 bødekrav med potentiel mulighed 
for afsoning. Gennemgangen af sagerne vil antagelig vise, at det er et noget min-
dre antal sager, der reelt kan oversendes til afsoning, idet det må formodes, at 
ikke alle sagerne opfylder betingelserne herfor. Gennemgang af de 4.000 sager er 
afsluttet senest den 31. oktober 2009. Skatteudvalget vil herefter blive særskilt 
orienteret om resultatet.”


